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Abstract (en)
[origin: WO8400005A1] Medicine for the treatment of the neoplazic disease presented as a set of three drug types in which hydroquinone and
metol with or without double aluminium and potassium sulphate are mixed in operculated capsules, the uranyl nitrate being dissolved in a Corydalis
marchaliana infusion, which contains methylene blue, and in order to intensify its effect on the muscular tissue, an alcoholic vegetal tincture obtained
from Potentilla reptans, Helleborus niger and Medicago sativa is used as a treatment aid.

Abstract (fr)
Médicament pour le traitement des affections néoplasiques présenté comme un ensemble de trois types de médicament où l'hydroquinone et le
métol avec ou sans double sulfate d'aluminium et de potassium sont mélangés dans des capsules operculées, le nitrate d'uranyle étant dissous
dans une infusion de Corydalis marchaliana, contenant du bleu de méthylène, et, en vue d'intensifier son action sur le tissu musculaire, une
teinture végétale alcoolique obtenue à partir de la Potentilla reptans, de l'Helleborus niger et de la Medicago sativa est utilisée comme adjuvant au
traitement.
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